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Quick Start Guide
This guide Introduces you to IBM Tivoli Asset Management for IT, describes the available features and
deployment options, provides a list of required software, and gives you a roadmap to other important
information.

National language version: The Quick Start Guide is available in other languages on the Quick Start DVD.

Product overview
IBM® Tivoli® Asset Management for IT is a software tool that helps you maximize the IT assets of your company. This product
provides the ability to capture, integrate, and maintain technical and financial information about IT assets from planning to
procurement, deployment, and maintenance to end of life and disposal. It can also be used with other products that are based on
the Tivoli process automation engine, such as IBM Maximo® Asset Management, IBM Tivoli Service Request Manager, and IBM
Tivoli Change and Configuration Management Database.

Tivoli Asset Management for IT provides the following components:
v IBM Tivoli Software Knowledge Base Toolkit, which maintains a catalog of software product information that you can import

into Tivoli Asset Management for IT to assist with software management.
v IBM Tivoli Integration Composer, an integration tool that enables you to integrate data from external discovery tools.

IBM Tivoli Asset Discovery for Distributed is an optional asset discovery tool available at additional cost.

IBM Tivoli Asset Management for IT is also designed to integrate effectively with the product IBM Tivoli Asset Discovery for
z/OS®.

1 Step 1: Plan for installation and review deployment options
Installation process

To install Tivoli Asset Management for IT, complete the following tasks:
1. Verify your software package contents.
2. Access and review the documentation.
3. Install the prerequisite hardware and software.
4. Install and configure the middleware.
5. Install and configure Tivoli Asset Management for IT.
6. Install and configure Tivoli Software Knowledge Base Toolkit.
7. Install and configure Integration Composer.
8. Optional: Install and configure Tivoli Asset Discovery for Distributed.

Deployment options

Tivoli Asset Management for IT requires multiple software servers that can be installed on separate, dedicated servers or
on the same server. For best performance, use separate servers for the application server, database server, Integration
Composer, and Software Knowledge Base Toolkit.
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2 Step 2: Verify software package contents
Access the product software from a DVD or from IBM Passport Advantage®. If you download your product from Passport
Advantage, follow the directions in the Tivoli Asset Management for IT Download Document.

The following DVDs are included in the Tivoli Asset Management for IT package:
v Tivoli Asset Management for IT Quick Start
v Tivoli Asset Management for IT for Multiplatforms
v Tivoli Middleware Installer Images for Windows® Server x86–32
v Tivoli Middleware Installer Images for Windows Server x86–64
v Tivoli Middleware Installer Images for Linux® x86–32
v Tivoli Middleware Installer Images for Linux x86–64
v Tivoli Middleware Installer Images for Linux on System z®

v Tivoli Middleware Installer Images for AIX® PPC-64
v Tivoli Middleware Installer Images for Solaris SPARC-64
v Tivoli Middleware Installer Images for HP-UX x86–64
v Tivoli Software Knowledge Base Toolkit
v Maximo eCommerce Adapter

3 Step 3: Access and review the documentation

? The Tivoli Asset Management for IT Quick Start DVD contains most of the information that you needed to plan for and
install the product. You can also review the documentation in the Tivoli Asset Management for IT Information Center.

4 Step 4: Install prerequisite hardware and software
Hardware and software prerequisites are listed in the installation guide. In addition, you can view information about
supported configurations in the Configuration Matrix for Tivoli Asset Management for IT. Tivoli Asset Management for IT
does not support all system configuration combinations. Verify that all the prerequisites are met before you install Tivoli
Asset Management for IT.

5 Step 5: Install and configure the middleware
The middleware installer provides automatic installation of many middleware components. For more information, see the
installation guide.

6 Step 6: Install and configure Tivoli Asset Management for IT
For complete documentation, see the Tivoli Asset Management for IT Information Center. Installation guides in PDF format
are provided for both Websphere Application Server and Oracle WebLogic Server.

7 Step 7: Install and configure Tivoli Software Knowledge Base Toolkit
For complete documentation, see the Tivoli Asset Management for IT Information Center. An installation guide is provided
in PDF format.

8 Step 8: Install and configure Tivoli Integration Composer
For complete documentation, see the Tivoli Asset Management for IT Information Center. Instructions for installing
Integration Composer are provided in the installation guide for Tivoli Asset Management for IT.

More information

? Use these resources to find more information about Tivoli Asset Management for IT.
v Release Notes
v Configuration Matrix
v Upgrade Resources
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Guide de démarrage rapide
Ce guide présente IBM Tivoli Asset Management for IT, décrit les fonctions disponibles et les options de
déploiement, fournit la liste des logiciels prérequis et vous indique comment accéder à d’autres
informations importantes.

Version en langue nationale : Les versions en langues nationales du Guide de démarrage rapide sont disponibles sur le DVD
fourni.

Présentation du produit
IBM® Tivoli Asset Management for IT est un outil logiciel qui vous aide à optimiser les équipements informatiques de votre
entreprise. Ce produit permet de capturer, d’intégrer et de conserver des informations techniques et financières sur les
équipements informatiques, de la planification à la fin du cycle et à l’élimination, en passant par l’approvisionnement, le
déploiement et la maintenance. Il peut également être utilisé avec d’autres produits qui reposent sur le moteur d’automatisation
des processus Tivoli, tels qu’IBM Maximo Asset Management, IBM Tivoli Service Request Manager et IBM Tivoli Change and
Configuration Management Database.

Tivoli Asset Management for IT offre les composants suivants :
v IBM Tivoli Software Knowledge Base Toolkit, qui contient un catalogue d’informations sur les progiciels que vous pouvez

importer dans Tivoli Asset Management for IT afin d’aider à la gestion des équipements.
v IBM Tivoli Integration Composer, un outil d’intégration qui vous permet d’intégrer des données à partir d’outils de

reconnaissance externes.

IBM Tivoli Asset Discovery for Distributed est un outil de reconnaissance d’actifs facultatif, disponible en sus.

IBM Tivoli Asset Management for IT est également conçu pour s’intégrer au produit IBM Tivoli Asset Discovery for z/OS.

1 Étape 1 : Planification de l’installation et consultation des options de déploiement
Procédure d’installation

Pour installer Tivoli Asset Management for IT, procédez comme suit :
1. Vérifiez le contenu du package de votre logiciel.
2. Accédez à et consultez la documentation.
3. Installez le matériel et les logiciels prérequis.
4. Installez et configurez le middleware.
5. Installez et configurez Tivoli Asset Management for IT.
6. Installez et configurez Tivoli Software Knowledge Base Toolkit.
7. Installez et configurez Integration Composer.
8. Facultatif : installez et configurez Tivoli Asset Discovery for Distributed.

Options de déploiement

Tivoli Asset Management for IT nécessite plusieurs serveurs de logiciels qui peuvent être installés sur des serveurs
spécialisé distincts ou sur le même serveur. Pour de meilleures performances, utilisez des serveurs distincts pour le
serveur d’applications, le serveur de base de données, Integration Composer et Software Knowledge Base Toolkit.
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2 Étape 2 : Vérification du contenu du package du logiciel
Le progiciel est accessible à partir d’un DVD ou d’IBM Passport Advantage. Si vous téléchargez votre produit à partir de
Passport Advantage, suivez les instructions du document Tivoli Asset Management for IT Download Document.

Les DVD suivants sont inclus dans le package Tivoli Asset Management for IT :
v Tivoli Asset Management for IT Quick Start
v Tivoli Asset Management for IT for Multiplatforms
v Tivoli Middleware Installer Images for Windows® Server x86–32
v Tivoli Middleware Installer Images for Windows Server x86–64
v Tivoli Middleware Installer Images for Linux® x86–32
v Tivoli Middleware Installer Images for Linux x86–64
v Tivoli Middleware Installer Images for Linux on System z
v Tivoli Middleware Installer Images for AIX PPC-64
v Tivoli Middleware Installer Images for Solaris SPARC-64
v Tivoli Middleware Installer Images for HP-UX x86–64
v Tivoli Software Knowledge Base Toolkit
v Maximo eCommerce Adapter

3 Étape 3 : Accès et consultation de la documentation

? Le DVD Tivoli Asset Management for IT Quick Start contient la plupart des informations requises pour planifier et installer
le produit. Vous pouvez également consulter la documentation dans le Centre de documentation de Tivoli Asset
Management for IT.

4 Étape 4 : Installation du matériel et des logiciels prérequis
Les configurations matérielle et logicielle requises sont décrites en détail dans le guide d’installation. Vous pouvez
également consulter les informations relatives aux configurations prises en charge dans le document Configuration Matrix
de Tivoli Asset Management for IT. Tivoli Asset Management for IT ne prend pas en charge toutes les combinaisons de
configuration système. Vérifiez que toutes les conditions requises sont remplies avant d’installer Tivoli Asset Management
for IT.

5 Étape 5 : Installation et configuration du middleware
Le programme d’installation du middleware permet une installation automatique d’un grand nombre de composants
middleware. Pour plus d’informations, voir le guide d’installation.

6 Étape 6 : Installation et configuration de Tivoli Asset Management for IT
Pour obtenir la documentation complète, consultez le Centre de documentation de Tivoli Asset Management for IT. Des
guides d’installation au format PDF sont disponibles pour Websphere Application Server et Oracle WebLogic Server.

7 Étape 7 : Installation et configuration de Tivoli Software Knowledge Base Toolkit
Pour obtenir la documentation complète, consultez le Centre de documentation de Tivoli Asset Management for IT. Un
guide d’installation est disponible au format PDF.

8 Étape 8 : Installation et configuration de Tivoli Integration Composer
Pour obtenir la documentation complète, consultez le Centre de documentation de Tivoli Asset Management for IT. Des
instructions d’installation d’Integration Composer sont fournies dans le guide d’installation de Tivoli Asset Management
for IT.

Plus d’informations

? Utilisez les ressources suivantes pour en savoir plus sur Tivoli Asset Management for IT.
v Release Notes
v Configuration Matrix
v Upgrade Resources
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